Tvary zájmen ON, ONA, ONO
· skloňují se jako zájmeno NÁŠ
	
	mužský rod (ON)
	ženský rod (ONA)
	střední rod (ONO)

	1. pád
	on
	ona
	ono

	2. pád
	jeho, ho, jej
	jí
	jeho, ho, jej

	3. pád
	jemu, mu
	jí
	jemu, mu

	4. pád
	jej, ho, -ň
	ji
	ho, je, jej

	6. pád
	(o) něm
	(o) ní
	(o) něm

	7. pád
	jím
	jí
	jím



Znám ji. (tu naši sousedku)
Jdu k ní. (k té naší sousedce)
Jdu s ním. (s tím naším sousedem)
Jdu k nim. (k těm našim sousedům)

· ve spojeních s předložkami nahrazujeme počáteční j- hláskou n-  (Stopoval ji až domů. Šel s ní.)
· [bookmark: _GoBack]delší tvary (jeho, jemu) se užívají jen po předložkách (Zaběhnu k němu.) nebo při důrazu (Jemu já nevěřím.).
· kratší tvary (ho, mu) se užívají jen tam, kde nestojí po předložce a kde na nich není důraz (Zavolám mu. Neznám ho.).

